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Referat fra bestyrelsesmøde den 23.08.2021 (hos Ole) 
Tilstede: Pia, Åge, Brian, Ole og Karsten 

 
1. Konstituering. 
Formand: Åge 
Næstforkvinde: Pia 
Kasserer: Ole 
Sekretær: Karsten 

 
2. Planlægning arbejdsdag, 
Ca. 22 tilmeldte pt. 
Karsten deltager ikke fra bestyrelsen. Ellers kommer hele bestyrelsen 
Bestyrelsen mødes en halv time før, klokken 9.30. 

 
Forplejning: 
Pia bestiller mad: Morgenmad, pålægsfade, brød osv. til middag, samt drikkevarer (øl, vin, vand). Snaps 
og bitter er der nok af, fra sidste år. 
Kaffe medbringes af: Pia, Åge, Brian og Ole 

 
Diverse: 
Åge byder velkommen 
Borde og stole medbringes af Ole og Åge. Og evt. andre efter behov 
Trailere: Ole spørger Niels V. Pia medbringer også trailer. 

 
Opgaver: 
Buskrydning af grøft 
Klippe omkring stier 
Mad-hold: Det står Pia for. 
Petanquebane og Bålsted rengøres og retableres. 
Fællesareal v. vandboringen. 

 
3. Hjemmesiden. 
Niels Knudsen fortsætter som webmaster. Ole aftaler med Niels. 
Nye bestyrelsesmedlemmer sender billede, mailadresser og tlf. nummer til Niels. 
Enighed om, at hjemmesiden skal bruges, og være ”levende”. 
Vi skal fremadrettet have datoen for bl.a. arbejdsdag, til at fremgå tydeligt i kalenderen på 
hjemmesiden. 

 
4. Ændringer Jyske Bank. 
Billeder af kørekort og sygesikring fra nye bestyrelsesmedlemmer, sendes til Ole, der formidler dette 
videre til banken. 
Ole og Åge skal have fuldmagt til konti. 

 
5. Hvordan forestiller vi os arbejdet i bestyrelsen. 
Samarbejde og enighed. 
Vi skal lave det vi er bedst til. 
Vi ønsker at Niels V., Carsten og Villy fortsætter det gode arbejde med veje og græsarealer. 
Måske gennemføre nye tiltag, såsom petanque-turnering, årlige hygge-arrangementer, og andre ting 
(evt. gode ideer efterspørges på arbejdsdagen). 
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Skal vi udarbejde ”hus-orden” for området? Pia vil gerne komme med oplæg. 
 

6. Hvad skal der ske med vandværk. 
Ikke noget pt. 
Måske skal vi kontakte Per for at få bekræftet, at han vil drive vandværk efter 01.01.2022? 
Åge og Brian undersøger og afdækker andre muligheder, end tilkobling på Ejstrupholm Vandværk. Og 
fremlægger for bestyrelsen på det kommende bestyrelsesmøde. 
Skal fremtidens vandforsyning vedtages, inden grundejerforeningen udvides? 

 
7. Næste bestyrelsesmøde. 
01.11.2021 klokken 18.30 ved Åge. 


